
Sławno, 3 marca 2021 r.

IMIĘ I NAZWISKO ZGŁASZAJĄCEGO: Adam Poprawski

FUNKCJA Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

BURMISTRZ MIASTA SŁAWNO

za pośrednictwem Przewodniczącej Rady Miejskiej w Sławnie

ZAPYTANIE

W związku z pracami nad nowelizacją ustawy z dnia 13 września 1996 r. o

utrzymaniu czystości i porządku w gminach zakładającymi możliwość odejścia

od odpowiedzialności zbiorowej mieszkańców budynków wielorodzinnych w

zakresie segregacji odpadów kieruję poniższe zapytanie.

Czy Burmistrz Miasta Sławno, w przypadku wejścia w życie opisanych

powyżej zmian prawnych, ma zamiar zapewnić mieszkańcom budynków

wielorodzinnych możliwość indywidualnego rozliczania się za odbiór odpadów

poprzez stworzenie systemu identyfikacji odpadów (np. oznakowane worki na

odpady przypisane do konkretnego lokalu itp.) bądź innych optymalnych

możliwości technicznych oraz wystąpienie do Rady Miejskiej w Sławnie z

projektem stosownej uchwały dotyczącej zmiany składania deklaracji o

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi?

Z wyrazami szacunku

Adam Poprawski
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